
Zápisnica 

Zo zasadnutia komisie pre cestovný ruch, regionálny rozvoj, služby 

a technickú činnosť v meste napísaná dňa 30.05.2023 

Predseda komisie privítal členov komisie a konštatoval, že komisia sa zišla v počte 8 členov      

(ostatní sa ospravedlnili) a je v zmysle článku 8 ods. 2 Rokovacieho poriadku komisií 

mestského zastupiteľstva v Námestove ( ďalej len ako „rokovací poriadok“) spôsobilá rokovať.  

 

K bodu 1: Otvorenie, privítanie a prerokovanie poslednej komisie 

 Predseda oboznámil členov komisie o programe zasadnutia komisie a zároveň dal 

členom komisie v zmysle článku 8 ods. 3 rokovacieho poriadku možnosť program doplniť, 

zmeniť, resp. pripomienkovať. Vzhľadom na to, že nikto nemal návrh na zmenu programu, 

hlasovalo sa o pôvodnom programe nasledovne: 

 

1/ Otvorenie, privítanie, prerokovanie poslednej komisie 

2/ Informovanie o výzve MIRI na rekonštrukciu nábrežia a detského ihriska / predkladá 

koordinátor pre CR . K. Rusnáková/ 

3/ Príprava osadenia mobiliáru na náučný chodník + informačné tabule / predkladá 

koordinátor pre CR . K. Rusnáková/ 

4/ Aktuálne informácie o stave projektu „Cyklochodník okolo Oravskej priehrady“                    

/ predkladá R. Žulko/ 

5/ Dokončenie prístupu na vyhliadkový chodník pri COOP Tempo – časť tzv. bazén                 

/ predkladá R. Žulko/ 

6/ Návrh atrakcie - sôch na „Cyklochodník okolo Oravskej priehrady“ a na Hviezdoslavovo 

námestie / predkladá M. Majcher/ 

7/ Diskusia o témach a návrhoch členov komisie  / problémy, potreby, návrhy/ 

8/ Rôzne 

9/ Záver 

 

Hlasovanie členov komisie o programe za – 8, proti – 0, zdržal sa – 0 

Program rokovania komisie bol schválený 

 

 

 

 



K bodu 2: Informovanie o výzve MIRI na rekonštrukciu nábrežia a detského 

ihriska 

 Pozvaná koordinátorka pre CR mesta Námestovo predstavila Výzvu Ministerstva 

investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie, na ktorú sa vypracováva projekt kde sa bude 

mesto uchádzať o dotáciu na rekonštrukciu nábrežia a detského ihriska. Lehota na podanie 

žiadostí stanovilo MIRI do 30.06.2023 v alokácii 9 028 925€, pre jeden projekt minimálna 

výška požadovanej dotácie je 100 000€ a maximálna výška požadovanej dotácie je 450 000€.  

  

K bodu 3: Príprava osadenia mobiliáru na náučný chodník + informačné 

tabule 

  Pozvaná koordinátorka pre CR mesta Námestovo oboznámila komisiu s pripravovaným 

projektom pre osadenie mobiliáru na náučný chodník a o doplnenie informačných tabúľ. 

 

K bodu 4: Aktuálne informácie o stave projektu „Cyklochodník okolo 

Oravskej priehrady“          

            Člen komisie Rastislav Žulko predstavil informoval komisiu o aktuálnom stave 

projektu. Bola dokončená štúdia, aktuálne sa dokončujú geodetické zamerania a bude sa 

pripravovať projektová dokumentácia.   

 

K bodu 5: Dokončenie prístupu na vyhliadkový chodník pri COOP Tempo – 

časť tzv. bazén                  

 Člen komisie Rastislav Žulko ako predseda združenia Oravskej priehrady, predstavil 

záujem združenia dokončiť prístup na vyhliadkový chodník pri COOP Tempo – časť tzv. bazén. 

Bolo by dobré urobiť jednoduchý štrkový chodník, ktorý by logicky vyznačil smer trasy na 

chodník okolo „bazéna“ . Zároveň  navrhol využiť existujúce betónové kruhy / kvetináče/ na 

vytvorenie atrakcie ležiaceho obrieho bicykla, s lavičkami, prípadne s opravnou stanicou aká 

je aj na nábreží. Upozornil, že by bolo vhodné odporučiť prenajímateľom plochy (napr. 

kolotočiari) aby neblokovali prístup na vyhliadku „bazén“, ale to by vlastne logicky zabezpečil 

štrkový chodník, ktorý by oni iste nezablokovali. 

 

K bodu 6: Návrh atrakcie - sôch na „Cyklochodník okolo Oravskej 

priehrady“ a na Hviezdoslavovo námestie 

 Člen komisie Marián Majcher predniesol návrh na zatraktívnenie náučného chodníka 

i pripravovaného Cyklochodníka okolo Oravskej priehrady. Návrh pozostával z rozprávkového 

príbehu o obrovi Železníkovi , ktorý na chodníku postrácal obrie predmety. Tieto veci napr. 

halušky, lyžica, reťaz  vo forme obrích sôch zo železa by boli turistami veľmi vyhľadávanou 

atrakciou. P. Dunčič navrhol aby takýto veľký projekt pomohlo zrealizovať združenie MAAS 

Orava. 



 

K bodu 7: Diskusia o témach a návrhoch členov komisie  / problémy, 

potreby, návrhy/ 

 P. Dunčič navrhol osadenie reklamných billboardov na cesty smerom  PL a do 

PL s cieľom upozorniť prechádzajúcich motoristov na turisticky atraktívnu 

lokalitou akou je Oravská priehrada. 

 P. Majcher navrhol aby vznikla iniciatíva zapojiť obyvateľov mesta do tvorby 

námetov pre vytvorenie atrakcií pre rozvoj cestovného ruchu. 

 P. Žulko navrhol vytvoriť na nábreží pri detskom ihrisku postaviť sochu 

MAJSTER N . Bola by to pocta umelcovi, režisérovi, scenáristovi a hercovi, 

ktorý pochádzal z Námestova, je tu pochovaný a bol veľmi obľúbený všetkým 

generáciami. 

 P. Dibdiak upozornil na opakovaný problém s neporiadkom na zastávkach 

autobusu v časti Slanica. Bolo by vhodné ak by koordinátorka požiadala 

majiteľa zastávok aby zvýšil frekvenciu   čistenia a aby tam občas zašla 

mestská polícia. 

 P. Dibdiak požiadal o zistenie stavu prípravy opravy  osvetlenia v časti Slanica 

 P. Dunčič spomenul, že možno by bolo dobré sa znovu zaoberať možnosťou 

sprevádzkovať Informačné centrum  

 P. Vajdiar  –  navrhol aby sa umiestnili informačné tabule o Priehrade v meste 

alebo v časti Slanica 

 

K bodu 8: Rôzne 

 Žiadny člen komisie nemal v tomto bode žiadne návrhy ani podnety. 

 

K bodu 9: Záver 

 

 Na záver predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť na 

komisii a zasadnutie komisie ukončil. 

 

 

 

             ..................................... 

       Ing. Eduard Dunčič 

        predseda komisie 



 

 


